Undercover Cop Audition Side / 便衣警察

14—6.纽约-小店内日

△韩东挂断电话,拿出一把小刀,裁开箱子的封带,打开纸盖子,从里边拿 出了一个名牌包,看了眼,扔去桌上。

△门铃响起来。

△韩东放下手里的小刀,去打开了玻璃门。

△一个华裔的中国男人走入,对韩东笑。

男人:买点烟。

韩东:(笑)我这儿没有。

男人:我是熟人介绍过来的,说你这儿平时也会收个几条。就买一包,解解 馋。

韩东:真没有。我不卖烟。

男人:(恍然)哦,那我搞错了。是光盘?

韩东:(一笑)这才对嘛,进来吧。

△华裔男人走入,看到地上的纸箱子里的名牌包,跟着韩东走到了柜台后。

△韩东弯腰,打开了一个小柜子,拿出来十几张盗版光盘。

男人:还有多少?

韩东:(好笑)干嘛?你想进货啊?

男人:我们接到举报,你这里涉险贩卖盗版光盘。(举了下的一叠光盘)你还 有什么想说的吗? *** ENGLISH SCRIPT FOR INFORMATION ONLY. AUDITION WILL BE IN CHINESE ***

Doorbell rings. Dong puts down the knife and goes to open the door. A CHINESE MAN walks in smiling at Dong.

CHINESE MAN cigarettes.

DONG I don't have it here.

CHINESE MAN

An acquaintance told me about your place. He says that he often buys cartons of cigarettes here. I just want one bag to satisfy my craving.

DONG

I really don't have it. I don't sell cigarettes.

CHINESE MAN

Oh, I must have it mixed up. Do you happen to have any discs?

DONG

That's more like it! Come in!

The Chinese man walks in noticing the bags inside the boxes and follows Dong to get behind the counter. Dong bends down to open a small drawer and takes out a dozen pirated discs.

CHINESE MAN How many more?

DONG

What? Do you want to stock?

CHINESE MAN

We received a report that you are suspected selling pirated discs. What else do you want to say?